
اين صفحه پيام ه�ا،  متن ها، عكس نوش�ت ها و خبرهاي كوتاه 
منتشر شده در فضاي مجازي را بازنشر می دهد. تلاش بر اين 
اس�ت كه ديدگاه ها و نظرات كاربران انديش�مند ش�بكه های 

اجتماعی در عرصه مكتوب هم ديده شود.

رسول خدا امت را 
تا »مقام احديتّ« برد

آيت الله سعادت پرور)ره(:
انبياى سابق، اعمالى را آورده اند تا پيروانشان با انجام آن اعمال به 
عبوديت حق برسند، ولى حضرت رسول)ص( اعمال ديگرى را اضافه 
بر اعمال انبياى سابق به امتشان راهنمايى فرمودند تا از دريچه عمل 
به آنها، به توحيد اعظم كه همان »كمال التوحيد، نفى الصفات عنه« 
و به عبارت ديگر، همان »مقام محمود« است نائل گردند. به عبارت 
صريح تر بايد گفت: انبياى گذشته، امتشان را تا »مقام واحديتّ« 

راهنمايى فرمودند و رسول خدا تا »مقام احديتّ«. 
منبع: كانال تلگرامي »نداي س�عادت«، برگرفته از كتاب 
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   آیينه نفس

اژدهاي چهار سر و ما
ميل خجسته در كانال تلگرامي خود نوشت: 
»اس��ام علم مبارزه نيس��ت.« اين جمله را 
عده اي از جوانان و مبارزان در بحبوحه مبارزه 
و 12سال بعد از آغاز نهضت آقاي خميني در 
بيانيه اي رس��مي اعام كردن��د. آنها حركت 
امام را ناموف��ق و بي س��رانجام ارزيابي كرده 
بودند و در سال 54 با بيانيه تغيير ايدئولوژي، 
خ��ط خ��ود را از خط اس��ام ج��دا كردند و 
ماركسيست شدند. واقعيت اين است كه در 
آن زمان قدرت يا در دستان غرب ليبراليستي 
يا شرق سوسياليستي بود. از طرف ديگر قدرت 
ساواك و سركوب در داخل ايران جوري بود 
كه به مبارزان مي گفتند »با مشت به جنگ 

درفش مي رويد و اين كارها بي فايده است.«
اگر به آن گروه گفته مي ش��د سه سال صبر 
كنيد، قله نزديك اس��ت، مسخره مي كردند 
كه ش��ما نه علمش را داريد و نه واقعيت ها را 
مي بينيد. مگر مي شود با نگاه اسام مبارزه را 
پيروز شد؟! اما واقعيت سه سال بعد خودش 
را نش��ان داد و يك گزاره مهم در عالم مطرح 
شد: اس��ام مكتب و علم مبارزه است. بعد از 
آن، اين مكتب توانست با رأي مردم در قالب 
قانون اساس��ي خود را به ش��كل و ساختار و 
نظام سياس��ي درآورد. بعد در جنگ و ترور و 

كودتا و تجزيه طلبي توانست با بسيج مردمي 
بايستد و با شكس��ت پروژه امريكايي تغيير 
نقش��ه خاورميانه در دهه 80 و انقاب رنگي 
در سال 88 عماً اين عبارت را جا بيندازد كه 
»جمهوري اسامي ايران را نمي توان براندازي 
كرد.«امريكايي ه��ا كه ديگر ت��وان نظامي و 
بران��دازي خ��ود را آزم��وده و آن را ناكارآمد 
ديده بودند، راهبرد جدي��دي را به نام »نظام 
تحريمي« نظام از سال 88 آغاز كردند. اوباما 
در قالب طرح گزينه هاي روي ميز، ترامپ با 
كمپين فشار حداكثري و بايدن با ادامه همين 

كمپين تاش كردند اين جمله را جا بيندازند: 
»اسام توان حل مسائل اقتصادي را ندارد« تا 
مردم را از ج  ا جدا كنند. انقاب حالا در چالش 
چهارم خود قرار گرفته است؛ چالشي كه در 
مواجهه با يك موجود چهار سر شكل گرفته. 
سه سر آن داخلي و يك سرش خارجي است. 
مهم ترين عنصر داخلي، نظام بوروكراس��ي 
نفتي، دومين آن فس��اد و س��ومينش نفوذ 
اس��ت. صحبت هاي رهبري درباره واگذاري 
پروژه هاي نفتي به بخش خصوصي و نه امثال 
س��تاد اجرايي، تأكيد انقاب براي حركت به 

س��مت دانش بنياني و عب��ور از بودجه نفتي 
دغدغه هايي از اين جنس است. انقاب با فساد 
مبارزه مي كند. مثاً ماجراي مواجهه با »چاي 
دبش« يك افتخار اس��ت. جمهوري اسامي 
مقصران و گنهكارانش را گرفت. پول رفته را 
به بيان وزير اقتصاد از دبش پس گرفت و حتي 
اين ج ا بود كه خبر برخورد با چاي دبش را به 
مردم رسانه اي كرد. نفوذ و نظام تحريمي هم  
روي اين دو عنصر پيشين سوار مي شوند تا 
بر ايران و ايراني لطمه وارد كنند. ج ا جايي 
است كه مي خواهد خاوري را بازداشت كند 
و امريكا و كانادا جايي است كه اين فاسدان 
را پناه مي دهند. بعد رس��انه هاي امريكايي 
به برخ��ورد كننده مي گويند فاس��د. جاي 
دزد و پلي��س را تغيي��ر مي دهن��د تا مردم 
را جدا كنن��د. واقعيت اين اس��ت كه مردم 
برگ برنده انقاب بودن��د و حالا انقاب در 
مواجهه با اين اژدهاي چهار س��ر براي حل 
چالش اقتصادش به مردم نياز دارد. امريكا 
هم به تجربه دريافته است تا انقاب پشتوانه 
مردمي دارد طرح هايش شكس��ت خواهد 
خورد. به همين دليل ميزان مش��اركت در 
صندوق رأي ي��ك پالس قدرتمن��د به اين 

اژدهاي چهار سر است. 

ايراني ها چه رؤيايي در سر دارند؟
كانال »مدرسه تاريخ انديشي قصص« نوشت: ميشل 
فوكو، نظريه پرداز فرانسوي و از چهره هاي مطرح و 
نام آشنا كه تأثير قابل توجهي بر حوزه هاي مختلف 
دانشي گذاشته در روزهاي منتهي به انقاب اسامي 
دوبار به ايران آمد. يك بار 25 شهريور تا 2 مهر 1۳5۷ 
و ديگري 18 تا 24 آبان 1۳5۷. نتيجه  اين حضور و 
درك از نزديك وقايع منتشر شده از جمله در كتابي 
با عنوان »ايراني ها چه رؤيايي در سر دارند؟« است. 

او در بخشي از روايت خويش مي گويد:
»وقت��ي از اي��ران آمدم، س��ؤالي كه هم��ه از من 
مي كردند اين بود: اين انقاب اس��ت؟ من جوابي 
نمي دادم، اما دلم مي خواس��ت بگويم نه! به معني 
ظاهري كلمه، انقاب نيس��ت، يعن��ي نوعي از جا 
برخاستن و برپا ايس��تادن نيست، قيام انسان هاي 
دست خالي اي است كه مي خواهند باري را كه بر پشت همه  ما به ويژه بر پشت ايشان، بر پشت 
كارگران نفت، اين كش��اورزان مرزهاي ميان امپراتوري ها سنگيني مي كند از ميان بردارند؛ 
بار نظم جهاني را. شايد اين نخس��تين قيام بزرگ بر ضد نظام هاي جهاني باشد، مدرن ترين 
و ديوانه وارترين صورت شورش... همه مي دانند اين مردم در واقع چيز ديگري بيش از عبور 
از نظام سلطنتي به جمهوري مي خواهند. در حيطه  سياست، چنين جنبشي را در كجا بايد 
نشاند؟ جنبشي كه نمي گذارد انتخاب هاي سياس��ي پراكنده اش كنند، جنبشي كه در آن 
نفََس مذهبي دميده شده است كه بيش از آنكه از عالم بالا سخن بگويد به دگرگوني اين دنيا 
مي انديشد.« پي نوش��ت: غرب و نظريات متكثرش در حيطه  تحليل انقاب ها اگرچه از فهم 
انقاب اسامي بسيار عاجز بوده و هست ولي گويا فوكو توانسته بود تا حدي به عظمت كاري 

كه داشت خبر از آغاز تغيير جهان را مي داد، نزديك شود!
منبع: ايراني ها چه رؤيايي در سر دارند؟ ميشل فوكو، مترجم: حسين معصومي همداني، ص آخر.  

درمان در موقعيت »معلوم نيست!«
مهراب صادق نيا در كانال شخصي خود 
نوشت: نامه  دكتر را مي گذارم جلوي 
منشي. دارد با تلفن همراهش صحبت 
مي كند. خيلي هم صميمانه و شاد. 
نامه را مي گيرد و لابه لاي حرف هايش 
با كسي كه پشت خط است، مي گويد 
»برو بش��ين تا صدات كنم.« خيلي 
شلوغ نيست، دو صندلي كنار هم پيدا 
مي كنيم و مي نشينيم. خانم قرار است ام   آر آي سر و چش��م بدهد ولي استرس و نگراني من 
بيشتر اس��ت. در اين چند ماه براي بار چندم اس��ت كه ام  آرآى مي دهد. اين بار اما كمي فرق 
مي كند و دل شوره هاي من بيشتر است. چند دقيقه مي نشينيم، يكي دو نفر مي آيند و مي روند 
ولي كسي ما را صدا نمي كند. آرام و با احترام به ميز پذيرش نزديك مي شوم، مي پرسم ممكن 
است بدانم چند دقيقه  ديگر نوبت ما مي شود؟ مي گويد معلوم نيست، ولي شما روي يك يا دو 
س��اعت حس��اب كن. باز هم تأكيد مي كند بنش��ينيد صداي تان مي كنم. ثري��ا مي داند كه 
موقعيت هاي مبهم آزارم مي دهند. اذيت و بي حوصله مي ش��وم از اينكه در وضعيت »معلوم 
نيست« قرار بگيرم. آرام دم گوشم مي گويد اينجا آزمايشگاه است، كاس دانشگاه كه نيست! 
هيچ چيزش معلوم نيست. مطب دكتر جماعت كه آمدي بايد اين ابهام ها را بپذيري. درست 
مي گويد! گفتمان پزشكي، اساساً بخشي از گفتمان كهانت اس��ت. تا همين چند قرن پيش 
كاهنان طبابت مي كردند و اگر زور دنياي مدرن نبود شايد همچنان ادامه مي دادند. ابهام در 
ذات ادبيات كهانت بوده و پزشكي همچنان به آن وفادار است. قديم ترها ترس از ايزدان انسان ها 
را مطيع كاهنان مي كرد و حالا ترس از بيماري آنها را مطيع پزشكان كرده است. من هم سعي 
مي كنم با »معلوم نيست« كنار بيايم. نيم ساعت مي گذرد و صداي مان مي زند. وقتي نزديك 
منشي مي شوم مي گويد »كارت بانكي  و رمزت را بده«. چند ثانيه بعد پيامك آمد: يك ميليون 
و 650 هزارتومان. دوباره مي گويد 250 هزار تومان هم پول نقد بدهيد! مي پرس��م اين براي 
چيست. جواب مي دهد »لازم اس��ت!« مي گويم »خب يك جا مي كشيديد، چرا پول نقد؟« با 
بي حوصلگي جواب مي دهد »نمي توانم توضيح دهم، نمي شود!« ابهام ها يكي يكي دارند اضافه 

مي شوند!... و حالا مانده است ابهامي كه در جواب ام  آرآى هست. 

داستان شورانگيز »ببعي قهرمان«
محمد سرشار در كانال تلگرامي خود 
نوش��ت: »ببع��ي« محبوب تري��ن 
كاراكت��ر ايران��ي با يك س��ينمايي 
جذاب به ن��ام »ببع��ي قهرمان« به 
جشنواره فيلم فجر آمده است. ببعي 
در 2۷ آذر 1۳۹۷ به دستان جوان و  
توانمند محمدمهدي مش��كوري و 
حس��ين صفارزادگان ب��ه دنيا آمد. 
رئيس وقت صداوسيما، آقاي علي عسكري، به شبكه كودك اعتماد كرده و خارج از ساختارهاي 
موجود، شخصاً بودجه اختصاصي را براي توليد ببعي اختصاص داده بود. چهار ماه بعد، ببعي 
به آنتن شبكه كودك رسيد و ركورد سرعت توليد يك س��ريال كات اوت را شكست. حاصل 
اعتمادهاي سال ۹۷ به جوانان، يك س��فر طولاني و به يادماندني شد. سريال ببعي در 208 
قسمت توليد شد، به كشورهاي مختلف رفت و در نظرسنجي ها محبوب ترين سريال انيميشن 
ايراني شناخته شد. به همت انتشارات نبات و حمايت مجمع ناشران انقاب، مجموعه هشت 
جلدي كتاب هاي ببعي منتشر ش��د و در عرض يك س��ال، ركورد فروش كتاب خردسال را 
شكست و به شمارگان بالاي يكصدهزار جلد رس��يد. بعد از صداوسيما، سازمان اوج پاي كار 
هنرمندان جوان آمد و در سال 1۳۹۹ سينمايي سه بعدي »ببعي قهرمان« وارد توليد شد. براي 
من، داستان تولد و شكوفايي و قهرمان شدن ببعي، يك داستان شورانگيز است. از آن فرازهاي 
تاريخي كه همه دست به دست هم مي دهند تا يك قله فتح شود. به سازندگان و حاميان ببعي 
تبريك مي گويم. اكران سينمايي ببعي قهرمان، يك جشن پاسداشت براي پنج سال تاش هاي 

تك تك آنان است. خدا قوت!

 ۶ نوع شخصيتي كه هرگز نبايد 
با آنها وارد رابطه  عاطفي شويد

زهرا نوري در كانال تلگرامي »حامين 
مديا« از شش نوع شخصيتي نوشت 
كه نبايد با آنها وارد رابطه عاطفي شد. 

اين شخصيت ها عبارتند از:
1 ( ايرادگي��ر: چني��ن اف��رادي ب��ا 
ايرادگرفت��ن از ديگ��ران به خاط��ر 
كوچك ترين مسائل و نصيحت كردن 
آنها، ابراز وجود مي كنند. آنها ابايي از 

آزردن ديگران ندارند و بنابراين قادر به برقراري رابطه  عاطفي سالم نيستند. 
2 ( بيش از اندازه مظلوم: فرد مظلوم هميشه خود را قرباني مي داند. چنين فردي دنبال كسي است 

كه به او دلداري بدهد. اگر شريك عاطفي شان اين كار را نكند، به سراغ فرد ديگري مي روند. 
۳ ( بيش از اندازه خودخواه: افراد خودخواه آنقدر درگير خودش��ان  هس��تند كه نمي پذيرند 
شريك عاطفي آنها هم ممكن است ناراحتي داشته باشد. البته آنها مي دانند كه شايد خودشان 

دليل ناراحتي ديگران باشند اما باور دارند همه بايد در مورد آنها استثنا قائل شوند. 
4 ( ب��دون اعتماد به نفس: از تأييد نش��دن توس��ط ديگران احس��اس ضع��ف مي كند و با 
كوچك ترين نش��انه  بي توجهي بي درنگ تصميم به پايان دادن رابط��ه مي گيرد و به يافتن 

فردي ديگر فكر مي كند. 
5 ( بيش از اندازه عاشق پيشه: روند دلدادگي و شكل گيري رابطه اي جديد براي فرد عاشق 
پيشه خيلي مهم است. كارهاي معمولي راضي شان نمي كند. براي مقابله با اين مسئله، فرد 
ابزار و راه هاي جديدي پيدا مي كند و در اين مسير هيچ حد و مرزي نمي شناسد و به راحتي 

خط قرمز شريك عاطفي خود را زير پا مي گذارد. 
6 ( خودشيفته: براي خودشيفته ها، هرگز عشقِ تنها يك نفر كافي نخواهد بود. آنها پيوسته 
به دنبال شريك عاطفي كامل و بي نقص مي گردند و باور دارند رابطه  فعلي شان آن قدر درخشان 

نيست كه ارزش ادامه  دادن داشته باشد.

عظمت مناجات شعبانيه
 محسن رايجي در توييتي نوشت: و سام بر روح خدا، خميني كبير كه فرمود: 
»اگر نبود در ادعيه الاّ دعاي مناجات شعبانيه، كافي بود براي اينكه امامان ما، 

امامان بحقند.« حلول ماه مبارك شعبان المعظم مبارك. #ماه_شعبان  

3 طاغوتي كه بايد براي تكميل انقلاب
 ساقط شود

صفحه توييتري »اس��تاد حكيمي« بخشي از بيانات عامه محمدرضا 
حكيمي)ره( را به اشتراك گذاشت. ايش��ان فرموده اند: در يك انقاب 
اسامي كه مبناي قرآني دارد بايد س��ه طاغوت ساقط شود؛ طاغوت 
سياس��ي )فرعون(، طاغوت اقتص��ادي )قارون( و طاغ��وت فرهنگي 
)هامان( و اگر به حذف يك طاغوت )سياسي( بسنده شد، اهداف انقاب 
تحقق نخواهد يافت، بلكه اگر كار به دست طاغوتان اقتصادي )قارون ها( 

افتاد، عكس مقصود، رخ خواهد نمود.  

آيا هميشه وقت كم مي آوريد؟
 عباس ذوالقدري در توييتي نوشت: آيا هميشه وقت كم مي آوريد؟ خدا 
رحمت كند مرحوم فاطمي نيا را كه مي فرمود: »توزيع الوقت توسيعه«، 
يعني وقت را قسمت بندي كردن، وسعت دادن آن است. بگو اين ساعت 
مي خواهم قرآن بخوانم، اين ساعت مي خواهم زبان ياد بگيرم، اين ساعت 

را مي خواهم با خانواده ام بگذرانم،... خدا به وقتت بركت مي دهد.  

 اين خبر اگر دقيق باشد 
بايد تبريك گفت

عبدالرحيم انصاري در توييتي نوشت: مس��كو مي گويد روسيه و ايران 
تقريباً به طور كامل تسويه حساب هاي بانكي بين دو كشور را با ارزهاي 
محلي انجام مي دهند و از سيستم هاي بومي براي انتقال پيام هاي بانكي 
بهره مي برند. اين خبر اگر دقيق باش��د بايد به رئيسي تبريك گفت كه 

توانسته قدم مهمي براي نجات اقتصاد كشور از سلطه دلار بردارد.  
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كاربري با نام »سيدبلوچ« در توييتي نوشت: قاب هاي به يادماندني از وحدت در 45سالگي 
 انقاب مردم ايران از جاي جاي كشور، تاريخ از اين همدلي و خوش يمني ملت براي آيند گان 

خواهد نوشت. 

كانال تلگرامي »عجايب جهان« نوشت: شايد باورتان نشود اما يك روز 
در ونوس، 24۳ روز زميني است و يك سال در ونوس 224/7 روز است 
و  عجيب تر اين است كه ونوس روي محور خودش به عقب برمي گردد 

كه در هيچ يك از سياره هاي ديگر چنين چيز عجيبي ديده نشده!

قابي ماندني

  محمدامين اكبري:
 فيلم دلچس��ب و حال خوب كنِ جشنواره: 
 #پرويزخان . يك درامِ ورزشي جذاب كه در 
فضاي خاص و ملتهب دهه 60، روايتگر يك 
اتفاق واقعي فوتبالي س��ت؛ قهرماني كه در 
شرايطي سخت و پيچيده موفقيتي بزرگ 
رقم زد. ش��خصيت پردازي دقيق قهرمان و 
فيلمنامه قوي از نقاط برجسته فيلم هستند. 

 #جشنواره_فيلم_فجر
  وجيهه ساماني:

مصداق بارز »هر چيزي بايد به وقت خودش 
اتفاق بيفتد«   #ج��واد عزتي امش��ب بود. 
بازيگري كه هم در طنز و هم ملودرام درجه 
يك اس��ت و مافياي قدرتمند جشنواره، در 
تمام سال هاي گذش��ته تصميم گرفت او را 

نبيند!  #جشنواره_فيلم_فجر
  نرگس علي آبادي:

س��ه ت��ا از برادرزاده هام��و بردم س��ينما تا 
انيميشن س��اعت جادويي رو ببينند! براي 
پنج ساله ها فقط قسمتاي موزيكالش و براي 

بزرگه كه ۹ س��الش بود صحنه هاي اكشن 
و پريدن از روي ديوار خيل��ي جالب بود اما 
براي خودم صرفاً رويك��رد ملي مذهبي كه 
سعي داشتن به بچه ها القا كنن جذاب بود. 

 #جشنواره_فيلم_فجر
  فرزانه فخريان:

فقط س��ه نامزد و آخرش يه ديپلم افتخار، 
سهم فيلمنامه در  #جشنواره_فيلم_فجر 
يعني هنوز توي متن خيلي كار باقي مونده. 

  كاربري با نام »حوا«:
 س��يمرغ بلورين بهترين عكس و موقعيت 
جش��نواره فيلم فجر امس��ال هم ميرسه به 
ش��بنم قرباني كه وقتي قرار بود س��يمرغ 
بهترين بازيگ��ر نقش مكم��ل زن رو براي 
فيلم مجنون بگيره، انتخاب كرد با پسرش 
بره روي سن. اين يعني با مادري يه كارايي 
سخته ولي محال نيست.  #جشنواره_فجر 

 #جشنواره_فيلم_فجر
  يوسف مذنب:

تمساح خوني رو ديدم. اين فيلم قيام جواد 

عزتي بود، ميش��ه گفت مدت ها بود با هيچ 
فيلمي اينجوري نخندي��ده بودم. همه چي 
درس��ت، همه چي به جا، موسيقي خوب  و 
بازي هاي عالي به ويژه تركيب جواد عزتي 
و عباس جمش��يدي اص��اً بي نظي��ر بود. 

 #جشنواره_فيلم_فجر
  مهديه علي ياري:

فيلم  مجنون الحق فيل��م خيلي خوبي بود. 
كاش اكران اين قبيل فيلم ها در  #جشنواره_
فيلم_فجر رشد چشمگيري داشته باشد. 

  مهدي حاجي:
#جشنواره_فيلم_فجر سال هاست مسير و 
رس��الت خود را فراموش كرده است و براي 
تعالي س��ينماي ت��راز انقاب اس��امي راه 
ديگري هم هس��ت. اگر مردم ميدان سازي 
كنند براي سينماي مردمي و اكران مردمي، 
مي توان ميدان جديدي در عرصه س��ينما 
ايجاد كرد. البت��ه ناگفته نماند كه امس��ال 
اقدام��ات واقعاً ارزنده اي در جش��نواره فجر 

صورت گرفته است. 

  جلال خالقي:
احم��د عالي ب��ود؛ به نس��بت بس��ياري از 
فيلم هاي امسال جشنواره  كار واقعاً در اومده 
بود. بازي هاي خوب، فضاي سنگين، انتقال 
مؤثر عواطفي مثل ان��دوه، مصيبت و اميد. 

 #جشنواره_فيلم_فجر
  مصطفي ميرزايي:

 احمد، يك ق��در ناديده ديگ��ر! اميرعباس 
ربيعي در فيلم احمد عاوه بر چهره پردازي 
و جلوه هاي وي��ژه، در خل��ق موقعيت هاي 
دراماتي��ك و تأثيرگ��ذار هم خ��وب عمل 
مي كند هرچند بعضي س��كانس ها بيش از 
حد اغراق  آميز ش��ده اند و كمتر باورپذير و 

قانع كننده هستند . 
  عليرضا نادري:

رفتار ه��ا و تصميمات��ي كه هيچ پش��توانه 
عقان��ي و گفتمان��ي ندارن��د و صرف��اً بر 
پاي��ه احساس��ات و جوگيري بنا ش��ده اند، 
 #جشنواره_فيلم_فجر رو از كاركرد اصلي 

خودش خارج مي كنند. 

استقبال خوب از جشنواره خوب
واكنش كاربران شبكه هاي اجتماعي پس از اختتاميه جشنواره فيلم فجر

جشنواره فيلم فجر به پايان رسيد و كاربران شبكه هاي اجتماعي در توييت هايي از كم و كيف 
اين جشنواره و فيلم هاي آن نوشتند. كاربران با توييت هاي خوب هشتگ  جشنواره فيلم فجر 
را به ترند توييتر فارسي تبديل كردند. آنها از نقاط قوت و ضعف جشنواره نوشتند و نظرات 

بسيار متفاوت و متناقضي مطرح شد؛ برخي جشنواره فيلم فجر را رو به پيشرفت دانستند 
و برخي از افول اين جشنواره نسبت به دهه هاي گذشته گفتند. برخي نيز از فيلم هايي كه 
در جشنواره ديدند، گفتند. در ادامه بخش هايي از نظرات متفاوت كاربران را مرور كرده ايم. 

 روزهاي 
 عجيب و غريب 

ونوس


